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SUOMEN DREEVERIJÄRJESTÖ - FINSKA DREVERKLUBBEN ry:n  
SÄÄNTÖMÄÄRÄINEN VUOSIKOKOUS 
 
PAIKKA Kuopio, Kylpylä-hotelli Rauhalahti, Katiskaniementie 8, 70700 Kuopio 
AIKA lauantai 13.4.2024 klo 13.00 – 17.04 
LÄSNÄ 67 jäsentä 
 
 
§ 1. KOKOUKSEN AVAUS 
Suomen Dreeverijärjestö – Finska Dreverklubben ry hallituksen puheenjohtaja Lauri Peippo avasi 
kokouksen klo 13.00. 
 
§ 2. VUOSI- JA KIERTOPALKINTOJEN JA ANSIOMERKKIEN JAKO 
Suoritettiin vuosi- ja kiertopalkintojen, sekä ansiomerkkien jako. 
 
§ 3. KOKOUKSEN PUHEENJOHTAJAN JA SIHTEERIN VALINTA 
Kokouksen puheenjohtajaksi valittiin Mika Määttä 
Kokouksen sihteeriksi valittiin Osmo Setälä 
 
§ 4. KOKOUKSEN LAILLISUUS JA PÄÄTÖSVALTAISUUS 
Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 
 
§ 5. HYVÄKSYTYT VALTAKIRJAT; TODETAAN KÄYTETTÄVISSÄ OLEVA ÄÄNIMÄÄRÄ 
Todettiin läsnä olevan 67 jäsentä. Hyväksyttyjä valtakirjoja oli toimitettu 144 kpl. 
Yhteisäänimääräksi todettiin 211 ääntä. 
 
§ 6. TYÖJÄRJESTYKSEN HYVÄKSYMINEN 
Esityslista hyväksyttiin kokouksen työjärjestykseksi. 
 
§ 7. PÖYTÄKIRJANTARKASTAJIEN VALINTA 
Pöytäkirjantarkastajiksi valittiin Pirita Hahtonen ja Pekka Manni. 
 
§ 8. ÄÄNTENLASKIJOIDEN VALINTA 
Ääntenlaskijoiksi valittiin Jenni Vartiainen, Nina Huurinainen, Pirita Hahtonen ja Sari Inkinen 
 
§ 9. TOIMINTAKERTOMUS VUODELTA 2023 
Toimintakertomus vuodelta 2023 esiteltiin ja hyväksyttiin yksimielisesti. 
 
§ 10. TILINPÄÄTÖS VUODELTA 2023 

a) Tilien esittely  
- Eeva Hyytiäinen esitteli järjestön tilit vuodelta 2023. Alijäämää oli 2530,39 €. 

 
b) Toiminnantarkastajan lausunto  

  - Mika Määttä luki toiminnantarkastaja Matti Pankan lausunnon. 
 

c) Tilinpäätöksen vahvistaminen ja vastuuvapauden myöntäminen tilivelvollisille 
Tilinpäätös vahvistettiin ja vastuuvapaus myönnettiin tilivelvollisille yksimielisesti. 
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§ 11. TOIMINTASUUNNITELMA VUODELLE 2024 
Eeva Hyytiäinen esitteli toimintasuunnitelman vuodelle 2024. Toimintasuunnitelmaan lisättiin 
Riihimäen erämessut ja tällä lisäyksellä toimintasuunnitelma hyväksyttiin yksimielisesti. 
 
§ 12. TALOUSARVIO VUODELLE 2024 
Eeva Hyytiäinen esitteli talousarvion vuodelle 2024.  
Talousarvio vuodelle 2024 hyväksyttiin yksimielisesti. 
 
§ 13. JÄSENMAKSUT VUODELLE 2025 
Hallituksen esitys: 
Henkilövuosijäsen 35 eur, henkilöainaisjäsen 350 eur, perhejäsen 10 eur 
yhdistysjäsen 50 eur, yhdistysainaisjäsen 500 eur, pentuejäsen 20 eur. 
Jäsenmaksut vuodelle 2025 hyväksyttiin yksimielisesti. 
 
§ 14. VALITAAN JÄRJESTÖN HALLITUKSELLE PUHEENJOHTAJA ALKANEELLE 
TOIMIKAUDELLE 
Keskustelun kuluessa järjestön hallituksen puheenjohtajaksi esitettiin Lauri Peippo. Hallituksen 
puheenjohtajaksi valittiin Lauri Peippo. 
 
§ 15. VALITAAN HALLITUKSEEN 4 JÄSENTÄ EROVUOROISTEN TILALLE SEURAAVAKSI 3 
VUODEKSI (erovuorossa J. Hilliaho, T. Poutinen, V-M Syväjärvi, T. Vehkoja) 
Keskustelun kuluessa hallituksen uusiksi jäseniksi esitettiin seuraavia henkilöitä: 

- Eila Mäkinen 
- Arto Uotila 
- Tom Vehkoja 
- Jaakko Hilliaho 
- Pirita Hahtonen 
- Veli-Matti Syväjärvi 
- Ilkka Nimell 
- Heidi Lukin 

Koska esitettyjä henkilöitä oli enemmän kuin paikkoja, niin puheenjohtaja esitti suoritettavaksi 
suljetun lippuäänestyksen. Esitys äänestystavasta hyväksyttiin yksimielisesti. 
Pirita Hahtonen jääväsi itsensä ääntenlaskennasta tämän kohdan osalta. Kokous keskeytetty 
ääntenlaskun ajaksi klo 14.15. Kokous jatkui klo 14.39. Ääniä annettiin yhteensä 210. Äänistä 
hylättiin yksi. Täten äänimääräksi tuli 209. 
Kokous äänesti erovuoroisten tilalle hallitukseen seuraavat henkilöt äänimäärineen: Hilliaho 
Jaakko 152, Vehkoja Tom 118 Hahtonen Pirita 104, Lukin Heidi 97. Muut äänestykseen 
osallistuneet saivat ääniä seuraavasti: Syväjärvi Veli-Matti 67, Mäkinen Eila 45, Uotila Arto 38, 
Nimell Ilkka 9.  
 
§ 16. VALITAAN HALLITUKSEEN 4 VARAJÄSENTÄ VUODEKSI KERRALLAAN 
Keskustelun kuluessa hallituksen uusiksi varajäseniksi ehdotettiin: 

- Ari Kemppainen 
- Eila Mäkinen 
- Juha Ahola 
- Jenni Vartiainen 
- Antti Luoma 
- Jouko Mustonen 
- Ilkka Nimell 

Koska esitettyjä henkilöitä oli enemmän kuin paikkoja, niin puheenjohtaja esitti suoritettavaksi 
suljetun lippuäänestyksen. Esitys äänestystavasta hyväksyttiin yksimielisesti. 
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Jenni Vartiainen jääväsi itsensä ääntenlaskennasta tämän kohdan osalta. Kokous keskeytetty 
ääntenlaskun ajaksi klo 14.48. Kokous jatkui klo 15.09. Ääniä annettiin yhteensä 205. Kaikki äänet 
hyväksyttiin. Kokous äänesti hallituksen varajäseniksi seuraavat henkilöt Ahola Juha 143, 
Kemppainen Ari 131, Mäkinen Eila 93, Vartiainen Jenni 76. Muut saivat ääniä seuraavasti: 
Mustonen Jouko 52, Luoma Antti 44 ja Nimell Ilkka 17. 
 
§ 17. VALITAAN TOIMINNANTARKASTAJA JA HÄNELLE VARATOIMINNANTARKASTAJA 
Keskustelun kuluessa toiminnantarkastajaksi esitettiin Matti Pankka ja varatoiminnantarkastajaksi 
Sanna Pellikka. Esitykset hyväksyttiin yksimielisesti.  
 
§ 18. VALITAAN JÄRJESTÖN EDUSTAJA(T) ERI JÄRJESTÖIHIN 
Valtuutettiin yksimielisesti hallitus nimeämään järjestön edustajat eri järjestöihin. 
 
§ 19. HALLITUKSEN VUOSIKOKOUKSELLE ESITTÄMÄT ASIAT 
 
a) Esitys FI KVA-DRAJ 
* Nykyinen: 

FI KVA-DRAJ 
3 x DRAJ-1 näistä korkeintaan yksi tulos voidaan korvata AJOK-1 tuloksella. Yksi tulos saa 
olla kokokauden kokeesta. Vähintään yksi tulos tulee olla paljaalta maalta. Ennen 1.8.2018 
saavutetut DRAJ AVO-1 ja DRAJ-VOI 1 vastaavat DRAJ-1 tulosta. 
Hallituksen esitys: 
FI KVA-DRAJ 
4 x DRAJ-1 näistä korkeintaan yksi tulos voidaan korvata AJOK-1 tuloksella. Yksi tulos saa 
olla kokokauden kokeesta. Vähintään yksi tulos tulee olla paljaalta maalta. Ennen 1.8.2018 
saavutetut DRAJ AVO-1 ja DRAJ-VOI 1 vastaavat DRAJ-1 tulosta. 

 
Keskustelun kuluessa tehtiin kannatettu vastaesitys, että FI KVA DRAJ -sääntö pysyy nykyisellään. 
Puheenjohtaja esitti suoritettavaksi suljetun lippuäänestyksen, jossa hallituksen esitys on JAA ja 
vastaesitys EI. Esitys äänestystavasta hyväksyttiin yksimielisesti. Kokous keskeytettiin klo 15.22 
äänten laskun ajaksi. Kokous jatkui klo 15.30. Ääniä annettiin yhteensä 211 kappaletta. JAA ääniä 
122 ja EI ääniä 89. Täten hallituksen esitys FI KVA-DRAJ tuli hyväksytyksi. 
 
b) Esitys AJOK-KVA arvon saavuttamiseksi dreeverille 

4 x AJOK-1 saavutettuna vähintään kahden eri koekauden aikana. Yksi koekausi on 
metsästysvuosi 1.8.–31.7. Käyttövalionarvoon oikeuttavia tuloksia on oltava vähintään 
kaksi paljaalta maalta ja yksi lumikeliltä. Käyttövalionarvoon hyväksytään yksi AJOK-1 
palkinto koko koekauden kestävästä kokeesta tai ennen 1.8.2016 saavutetusta 
kahden viikon kokeesta. 

 
Esitystä täsmennetään siten että lisätään esitykseen lause ”AJOK-KVA arvoa voi anoa jo 
saavutetuilla AJOK tuloksilla ilman aikarajoitusta”. Lisäksi esitettiin, että KVA-arvon voisi saavuttaa 
vain yhden koekauden tuloksilla. Tämä esitys ei saanut kannatusta, joten se raukesi. 
Muutettu esitys AJOK-KVA arvon saavuttamiseksi hyväksyttiin. 
 
c) SM-järjestämissäännön uudistus Kennelliiton vaatimusten mukaiseksi 
 
Kokous hyväksyi SM-järjestämissäännön muutokset yksimielisesti. Kokous antoi hallitukselle 
valtuutuksen tehdä Kennelliiton mahdollisesti pyytämät teknisluontoiset muutokset/tarkennukset 
SM-järjestämissääntöön. 
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d) Muutokset DRAJ/DKAJ yleis- ja palkintotuomariohjeisiin 
 
Keskustelun kuluessa hallitusta evästettiin tekemään pienimuotoisia tarkennuksia ohjeisiin 
kohtuuttoman häiriön osalta. 
 
e) Muutokset DRAJ/DKAJ yleis- ja palkintotuomariohjeisiin koskien ajoaikaa 
 
Keskustelun kuluessa tehtiin kannatettu vastaesitys, että palkintotuomarien ohje ajoajan suhteen 
pysyy nykyisellään. Puheenjohtaja esitti suoritettavaksi suljetun lippuäänestyksen, jossa 
hallituksen esitys on JAA ja vastaesitys EI. Esitys äänestystavasta hyväksyttiin yksimielisesti. 
Kokous keskeytettiin äänten laskun ajaksi klo 16.19. Kokous jatkui klo 16.31. Ääniä annettiin 
yhteensä 211 kappaletta. JAA ääniä 89 ja EI ääniä 122. Täten vastaesitys tuli hyväksytyksi ja 
palkintuomarien ohje koskien ajoaikaa pysyy nykyisellään.  
 
§ 20. JÄSENTEN VUOSIKOKOUKSELLE ESITTÄMÄT ASIAT 
 

a) Kosonen Heikki: esitys hallituksen jäsenistön alueellisuudesta 
Keskustelun kuluessa Heikki Kososen esitystä kannatettiin. Lisäksi tehtiin kannatettu vastaesitys, 
että järjestön säännöt hallituksen kokoonpanosta ja alueellisuudesta pysyy nykyisellään. 
Puheenjohtaja esitti suoritettavaksi suljetun lippuäänestyksen, jossa Heikki Kososen esitys on JAA 
ja vastaesitys EI. Esitys äänestystavasta hyväksyttiin yksimielisesti. 
Kokous keskeytettiin äänten laskun ajaksi klo 16.50. Kokous jatkui klo 16.57. Ääniä annettiin 
yhteensä 210 kappaletta. JAA ääniä 45 ja EI ääniä 164, lisäksi annettiin yksi tyhjä äänestyslippu. 
Täten nykyinen sääntö pysyy voimassa. Jäsenistön ponsiesityksenä hallitus alkaa selvittämään 
alueellista tasapuolisuutta hallituspaikoissa. 
 

b) Mustonen Jouko: esitys koskien SM-kilpailujen valintasääntöön 
Asia ei saanut kannatusta, joten Jouko Mustosen esitys raukesi. 
 
§ 21. MUUT ASIAT, JOISTA EI KUITENKAAN VOIDA TEHDÄ PÄÄTÖKSIÄ 
Tom Vehkoja: Jalostustoimikunta toivoo avoimuutta rodun ominaisuuksista kertomisessa, jotta 
rodun käyttöarvo pysyy edelleen hyvänä. 
Esitettiin kysymys, että koska KVA-arvo tulee voimaan? Todennäköisimmin Kennelliiton 
kokouksista johtuen uusi KVA-arvo astuu voimaan aikaisintaan 1.1.2025. 
 
§ 22. KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN 
Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 17.04. 
 
 
PÖYTÄKIRJAN VAKUUDEKSI 
 
 
MIKA MÄÄTTÄ   OSMO SETÄLÄ 
Mika Määttä   Osmo Setälä 
puheenjohtaja   sihteeri 
 
 
PIRITA HAHTONEN   PEKKA MANNI 
Pirita Hahtonen   Pekka Manni 
pöytäkirjan tarkastaja   pöytäkirjan tarkastaja 


